
Protokół Nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 27 lutego 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu  – druk A, 

b) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk B, 

c) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na rok 2024 – druk C, 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk H,  
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-

2034 – druk I. 
3. Sprawy różne.     
4. Zamknięcie posiedzenia.              

                                          

 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-5  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Województwu 

Zachodniopomorskiemu  – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
b) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej – druk B, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 



W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na rok 2024 – druk C, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy powinno być, że środki są zewnętrzne i kwoty są wpisane, czy to 

wynika z umów? 
Sekretarz – odpowiedział, że to koszty funkcjonowania schroniska.  
J.Leszczyk – stwierdził, że mało jest zapisów o kotach. 
Z-ca Burmistrza Karolina Siwek – powiedziała, że w tamtym roku był kłopot, bo uchwała 

została podjęta później. Teraz po podjęciu uchwały można będzie wcześniej z tym ruszyć. 
Priorytetem będzie czipowanie. 

 
 
Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za – 5 (jednogłośnie). 
 

d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk H,  
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – prosił o szczegółowe przedstawienie zakresu prac kwoty 2 mln zł na 

Bibliotekę. 
Z-ca Burmistrza Karolina Siwek – odpowiedziała, że wniosek wynosi 3 mln zł na modernizację 

Biblioteki tj. izolację przeciwpożarową, sanitariaty, zagospodarowanie na zewnątrz. To 
będzie Biblioteka nowoczesna. 

M.Kopczyński – stwierdził, że w kosztach nie ma windy. 
Sekretarz – odpowiedział, że to będzie inny projekt. 
M.Kopczyński – pytał komu będzie służyć winda? 
Z-ca Burmistrza Karolina Siwek – odpowiedziała, że dla Biblioteki i WTZ. 
M.Kopczyński – pytał jaki jest sens, aby przez dwie instytucje przechodzili ludzie do windy? 
Sekretarz – odpowiedział, że obiektem włada Biblioteka. 
M.Kopczyński – pytał czy parkingi też są rezerwowane? 
Sekretarz – odpowiedział, że tak. Przy Urzędzie Miasta też są miejsca zarezerwowane. 
M.Kopczyński – pytał kiedy będzie remont toalet dla WTZ? 
Sekretarz – odpowiedział, że miesiąc temu dostali umowę, kwestia 2-3 miesięcy i będzie 

zrobione. 
M.Kopczyński – proponował, aby remont zaplanować, gdy przez miesiąc nie będzie 

uczestników WTZ. 
 



Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się - 1. 

 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-

2034 – druk I. 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 3 

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych problemów. 
 
 
Ad 4  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1430 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                /-/  Paweł Szyszlak 


